

لكل عملية شراء بقيمة ٥ دينار سوف تحصل على كوبون السحب الألكتروني Spend BD 5 & Get One E-Raffle

شــروط الاشـــتراك :-

- لكل عملية شراء بقيمة ٥ دنانير من (أنصار جاليري تمِلي أو أيه الد أتش المعامير) سوف يحصل العميل على كوبون للدخول في السحب الإلكتروني. سيتم السحب على الجوائز إلكترونياً فقط في التواريخ المذكورة.
 - سينه) استكب عنى انجوانر الخيرونيا معظ مي انتوازياج المحجوزة. لن يتم أستبدال الجائزة تقداً وليس للفائز الحق في تغيير اللون أو الطراز أو أي ملحقات آخر ي للحائزة.
 - يتَحمل الغَائزُ حميعَ الْمصاريف لتحويل الملخية للسيارة لدى شركة التأمين وادارة المرور.

 - لا يسمح لموظفي (أنصار جاليري توبلي وأيه أند أتش المعامير) وأسرهم بالمشاركة في هذه الحملة.
 - سيتم استخداًم صور الغائزين في الاعلانات والعروض الترويجية لأنصار جاليري و أيه أند أتش

TERMS AND CONDITIONS OF THE DRAW:

- Customers shall get one E-Raffle chance on every BD 5 purchases from Ansar Gallery Tubli or A&H Ma'ameer.
- 2) E-Raffle draws will be conducted as mentioned Dates on the Coupon.
- No cash payment will be made to the winner in lieu of gifts. Color, model or any other accessories of the prizes will not be changed as winner wish.
- 4) The winner is sole responsible to bear all traffic and insurance expense of the prizes.
- Winner must present E-Raffle number and it's any proof (SMS/EMAIL) & valid CPR/Passport for claiming the prize.
- 6) Ansar Gallery staffs and their families are not allowed to participate in this draw.
- Winners photographs and reviews will be used for Ansar Gallery and A&H sales promotions and advertisement.

تــواريخ السحـب E-RAFFLE DRAW DATES

DATE	DRAW
7-November-2021	1 Nissan X-Trail SUV Car
20-December-2021	1 Nissan X-Trail SUV Car
30-January-2022	3 Nissan X-Trail SUV Car